



CUSTOMER SERVICE CENTRE

客戶服務中心

To: Customer Service Centre
Hong Kong Securities Clearing Company Limited
1/F, One & Two Exchange Square,
8 Connaught Place, Central, Hong Kong

EIPO APPLICATION INSTRUCTION INPUT REQUEST FORM

電子認購新股申請指示輸入表格

致: 客戶服務中心

香港中央結算有限公司(「結算公司」)

香港中環康樂廣場8號交易廣場1期及2期1樓

To facilitate processing, please fill in block letters. 為方便電腦處理,請以英文正楷填寫。

Participant ID		Participant Short Nam	е	Date	
參與者編號	參與者簡稱		日期		
				DD MMYY	
Details of Instruction					
Stock Code : _ 股份代號	_	Stock Name 股份名稱	: _		
Application Quantity : _ 申請股數		Broker No. 經紀號碼	:		
Currency : _ 貨幣	_	Total Application Monies 認購總金額	:		
	For Office Use Only			For Office Use Only	
			Signature verified	Input by Checked by	
Authorised Signature(s) □Incomplete d			l l l l l l l l l l l l l l l l l l l		
(with company chop, ONLY applicable if it forms part of your signing instruction)					
獲授權人士簽名					
(連同公司印鑑,只適用於該印鑑為貴戶簽署指示的一部分)					
Warning: 1. Your instruction will be rejected if this form is incomplete or is not completed accurately and rejected instruction notification will not be					
issued by Hong K	issued by Hong Kong Securities Clearing Company Limited.				
about acquiring s	It is important that you read the prospectus relating to the Stock Offer. It sets out the information you need to make an informed decision about acquiring securities which are the subject of the Stock Offer. If you are in any doubt about the information in the prospectus you				
should consult your stockbroker, bank manager or other professional adviser. You should not complete this form unless you are satisfied that you have received sufficient information about the Company and the Stock Offer.					
	告: 1. 倘若閣下未能填妥本表格或所填寫的內容不正確‧閣下發出的指示將不獲接納‧而結算公司不會發出有關指示不獲接納的通知。 2. 閣下必須細閱招股章程的內容。招股章程所載的資料有助閣下就有關新股發行之股份認購作出適當的決定。如果閣下對招股章程所載的資				
料有任何疑問,應向股票經紀、銀行經理或其他專家請教。除非閣下認為所收到有關股份發行公司及新股發行的資料已足夠,否則不應填					
寫本表格。					
		of CCASS and Operational Pr			

Activities under CCASS are subject to the General Rules of CCASS and Operational Procedures in effect. 所有在中央結算系統內進行的活動均受現行的《中央結算系統一般規則》及《中央結算系統運作程序規則》所約束。

Notes on Personal Information Collection 收集個人資料之說明